

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 8, 1993
(22)

[Text]

The Sub-Committee on Poverty of the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met *in camera* at 8:30 o'clock a.m. this day, in Room 208, West Block, the Chair, Barbara Greene, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Edna Anderson, Barbara Greene and Jean-Luc Joncas.

Other Member present: Albina Guarnieri.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Marion Wrobel, Senior Analyst.

Pursuant to Standing Order 108(2), and its order dated Wednesday, February 10, 1993, the Sub-Committee resumed its study to identify the characteristics associated with poor households in Canada. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Wednesday, February 10, 1993, Issue No. 3*)

The Sub-Committee resumed consideration of a draft report.

It was agreed,—That the draft report be adopted as the Second Report of the Sub-Committee.

It was agreed,—That the Chair present the report to the Standing Committee on Health and Welfare and Social Affairs at the earliest possible date.

At 8:31 o'clock a.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

Eugene Morawski

Clerk of the Sub-Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 8 JUIN 1993
(22)

[Traduction]

Le Sous-comité sur la pauvreté du Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine se réunit à huis clos à 8 h 30, dans la salle 208 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Barbara Greene (*présidente*).

Membres du Sous-comité présents: Edna Anderson, Barbara Greene et Jean-Luc Joncas.

Autre députée présente: Albina Guarnieri.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Marion Wrobel, analyste principal.

Conformément au paragraphe 108(2) du Règlement et à son ordre de renvoi du mercredi 10 février 1993, le Sous-comité reprend l'étude des caractéristiques des ménages pauvres au Canada (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mercredi 10 février 1993, fascicule n° 3*).

Le Sous-comité reprend l'étude d'un projet de rapport.

Il est convenu,—Que le projet de rapport soit adopté (deuxième rapport du Sous-comité).

Il est convenu,—Que la présidente présente le rapport au Comité permanent le plus tôt possible.

À 8 h 31, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

Le greffier du Sous-comité

Eugene Morawski